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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 30. 10. 2007 
 v Dome kultúry na Ul. F. Madvu v Prievidzi 

 
Začiatok zasadnutia:  13.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     18.15 h  
   
Prítomní:            28 poslancov MsZ  
                              – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení:  MUDr. Marián Jakubis, MPH 

JUDr. Katarína Macháčková  
Ing. Štefan Škríp 

      
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 
                              Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 

Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 
                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 

Ing. Eva Lacková – manažér kvality                             
                              Ing. Naďa Prilinská– riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 

Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia  
Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
Ing. Zuzana Homolová – vedúca finančného oddelenia 

   Ľubica Burešová – referent správy majetku mesta 
   Ing. Petra Briatková – referent správy majetku mesta 
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odb. daní, popl., obch. a služ. 
                               Bc. Jana Králová – vedúca sociálneho oddelenia 
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 
   Viliam Ugróczy – metodik školských a mimoškolských aktivít  

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
                               Ing. arch. Stanislav Mečiar – vedúci od. ÚP, ŽP a RR 
   Ing. arch. Milan Chmúra – odb. referent územného plánu 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP  
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ spol. SMMP, s. r. o.  
   Bc. Peter Paulík – riaditeľ KaSS 
   Ing. Rudolf Kollár – riaditeľ DD 
           Ján Kotian – konateľ spol. UNIPA, spol. s r. o. 
    

         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov mesta.  
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Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 27 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predsedovia poslaneckých klubov Ján Dobrovodský a Ing. Milan Dérer – 
(zástupca primátora mesta), Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - 
hlavná kontrolórka. 

 
Ďalej primátor mesta uviedol, že za spravodajcu mestskej rady bola určená Jana 

Vršková  a za overovateľov zápisnice z MsZ boli menovaní: Katarína Čičmancová, Ing. Jozef 
Polerecký. 

 
Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára, primátora mesta, boli do návrhovej 

komisie poslancami MsZ zvolení: 
MUDr. Gabriel Šimko, MPH - za predsedu,  
MUDr. Silvia Hrnková - za členku,  
Michal Dobiáš - za člena.  

K návrhu  prijalo MsZ uznesenie č. 315/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ a návrh 
programu bodu – „Rôzne“ v písomnej forme boli spolu s materiálmi doručené všetkým 
poslancom MsZ.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1) O t v o r e n i e 
2) Odovzdanie ocenenia zamestnancovi  MsP v Prievidzi -  Ľubomírovi Uríčovi  
3) Vyhodnotenie uznesení MsZ 
4) Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza za obdobie január – 

august 2007 
5) Dodatok č. 2 k Zriaďovacej listine DD-DPD Prievidza 
6) Návrh III. úpravy rozpočtu Domova dôchodcov Prievidza na rok 2007 
7) Návrh IV. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 
8) Návrh Internej smernice – Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza 
9) Projektový zámer výstavby krytého bazéna pre deti materských škôl v pôsobnosti 

mesta Prievidza 
10) Informácia o havarijnom stave objektu telocvične ZŠ Malonecpalská ul.  
11) Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku 
12) D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v (15. 00 h – 16. 00 h)  
13) R ô z n e 
14) I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v 
15) Z á v e r 
 
P r o g r a m   bodu č. 13 –  „   R ô z n e   “ 
1. Žiadosti o majetkové vyporiadanie nehnuteľností a o zriadenie vecného bremena 
2. Návrh na ukončenie likvidácie Podniku služieb, š. p. v likvidácii Prievidza 
3. Informácia ohľadom vstupu miest a obcí do Regionálnej TV Prievidza, s. r. o. 
4. Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ Prievidza 
5. Žiadosť spoločnosti HANT, a. s., Bratislava o pridelenie pozemku na výstavbu bytov 
6. Zmena zapisovateľky v dislokačnej komisii 
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7. Informácia Hornonitrianskeho basketbalového klubu Prievidza o použití poskytnutých 
finančných prostriedkov 

8.  Informácia Hornonitrianskeho futbalového klubu Prievidza o použití poskytnutých 
finančných prostriedkov 
 

 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 316/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 – 
,,Odovzdanie ocenenia zamestnancovi MsP v Prievidzi – Ľubomírovi Uríčovi“ 

 
 JUDr. Marián Mikula, náčelník MsP, informoval o hlásení zo zvodiek MsP, a uviedol, 
že dňa 19. 09. 2007 o 09.04 h bolo na tiesňovej linke MsP zaznamenané oznámenie 
o krádeži kabelky staršej pani. O 09. 09 h bolo hliadkou MsP ohlásené na dispečing MsP, že 
páchateľ, ktorý okradol spomínanú staršiu občianku mesta Prievidza, bol zadržaný 
príslušníkom MsP mimo služby p. Ľubomírom Uríčom. Z tohto dôvodu bol zákrok Ľubomíra 
Uríča navrhnutý na mimoriadne odmenenie. Následne Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
odovzdal Ľubomírovi Uríčovi, príslušníkovi MsP, mimoriadnu odmenu a poďakoval mu za 
preukázanú odvahu.      

                                                    
 

      - k bodu 3 - 
,,Vyhodnotenie uznesení MsZ“ 

 
 Ing. Jana Michaličková, hlavná kontrolórka mesta, uviedla, že v materiáli 
Vyhodnotenie uznesení MsZ je vyhodnotených celkovo 90 uznesení v sledovaní. Z toho je 
15 uznesení za roky 2007 - 2004 navrhnutých na vypustenie zo sledovania, 2 uznesenia sú 
navrhnuté na zrušenie a 2 uznesenia sú navrhnuté na opravu. Ďalej informovala, že zo 
splnených uznesení navrhnutých na vypustenie zo sledovania skontrolovala uznesenia: 
- č. 112/07 ohľadom odpredaja časti pozemku v k. ú. Prievidza za účelom prístavby k už 
existujúcemu objektu za cenu 1193,- Sk/m2 a prenájmu časti pozemku v k. ú. Prievidza za 
účelom vybudovania parkovacích plôch za cenu 1,- Sk/rok, pre Vlada Bartuloviča; 
- č. 230/07 týkajúce sa zámeny pozemkov v k. ú. Prievidza, vo vlastníctve Unipharma 
Prievidza, 1. lekárska akciová spoločnosť, za pozemky vo vlastníctve mesta Prievidza, za 
účelom výstavby parkovacích miest pri plánovanom objekte Diagnostického centra;  
- č. 170/06 ohľadom vykonania mimoriadnej inventúry majetku tepelného hospodárstva 
a zaradenia majetku vytvoreného technickým zhodnotením majetku mesta spoločnosťou 
THM, a. s., do majetku mesta vo výške stanovenej znaleckým posudkom;  
- č. 438/06 a č. 439/06  ohľadom odpredaja spoluvlastníckeho podielu pozemku v k. ú. 
Prievidza pre Pavla Reisa a Pavla Polievku s manž.,  za účelom majetkovoprávneho 
vyporiadania pozemku, za cenu 165,- Sk/m2, a to v podiele ½ s podmienkou, že obaja 
kupujúci odpredaju mestu Prievidza za rovnakých podmienok spoluvlastnícky podiel 1/6 
pozemku par. č. 7056/32; 
- č. 295/04 týkajúceho sa majetkovoprávneho vyporiadania nehnuteľností pre mesto 
Prievidza – pozemkov v lokalite Necpaly nad Nitrou a ďalšie pozemky, pôvodne určené ny 
výstavbu ,,Staré Necpaly II. Stavba, a to za účelom výstavby bytových jednotiek za cenu 
150,- Sk/m2 vo vlastníctve Pavla Chudého a Antónie Vencelovej zámenou za pozemky vo 
vlastníctve mesta Prievidza. 
Konštatovala, že uznesenia je možné vypustiť zo sledovania, nakoľko boli splnené všetky 
podmienky uvedené v znení uznesenia a v uzatvorených zmluvách. 
Dodala, že prílohou vyhodnotenia uznesení je Správa o výsledkoch ukončených kontrol 
v počte 9 a  informácia o rozpracovaných kontrolách v počte 2 za obdobie od 28. 08. 2007 
do 30. 10. 2007. 
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 V rámci rozpravy sa Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, zaujímala o uznesenie č. 
66/99, kde je uvedené, že prednosta MsÚ predkladá dvakrát ročne správu o priebehu 
likvidácie ,,Športmotel Prievidza“, ale v  roku 2007 nebola predložená žiadna správa. Mgr. 
Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, že spomínaná likvidácia je 
v právomoci súdu, jediné čo môže mesto Prievidza urobiť, je podanie sťažnosti.  
Ďalej sa Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, informovala na uznesenie č. 218/03 týkajúce sa 
výstavby R. O. C. Prievidza a tiež jeho bodu ohľadom odkúpenia nájomných bytov mestom 
Prievidza do konca roka 2007.  Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval, že v súčasnosti 
sa uskutočňujú úpravy projektovej dokumentácie výstavby R. O. C. Prievidza, z dôvodu 
zvýšenia požiadaviek na parkovacie plochy v centre mesta Prievidza. Pôvodným zámerom 
bolo vybudovanie polyfunkčného objektu na parkovisku pred OD PRIOR. Po prepracovaní 
dokumentácie sa v týchto priestoroch vybuduje parkovací dom s 3 podlažiami, z ktorých 
jedno bude využívané ako trhovisko. Do budúcnosti sa plánuje vybudovanie veľkokapacitnej 
spoločenskej sály, ktorá sa bude dať posuvnými priečkami predeliť na niekoľko (max. 4) 
menších  miestností. V jednej miestnosti bude zabudovaná kuchyňa a jedáleň na spôsob 
reštauračného zariadenia. Vo výstavbe sa pokračuje, v súčasnej dobe sa upravuje interiér. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že majiteľ R. O. C. Prievidza oznámil, že jeden 
vchod bytových domov je predaný/prenajatý a ostatné bytové priestory budú použité ako 
penzión. Tým majiteľ odstúpil od podmienky uvedenej v uznesení a doručí na MsÚ Prievidza 
písomnú informáciu o jeho zámere.     
   K vyhodnoteniu uznesení prijalo MsZ uznesenie č. 317/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
 

- k bodu 4 - 
,,Správa o použití finančných prostriedkov mesta v MHD Prievidza  

za obdobie január – august 2007“ 
 
 Ing. Pavel Pařízek, dopravný riaditeľ, predložil správu o použití finančných 
prostriedkov mesta v MHD Prievidza a uviedol, že počet prepravených osôb je stabilnejší, 
tržby sú nižšie ako sa predpokladalo, ale zároveň došlo k zníženiu nákladov (nafta,  
atď.).Ďalej uviedol, že zľavy boli poskytnuté za predkladané obdobie vo výške 10 102 tis. Sk. 
Tiež dodal, že sa znížil počet prepravovaných osôb oproti minulému roku. Linka č. 18 bude 
odstavená v termíne od 01. 11. 2007 do 01. 04. 2007 z dôvodu zníženia počtu 
prepravovaných osôb, inak sa neuskutočnia ďalšie veľké zmeny v cestovných poriadkoch. 
Požiadal tiež o doručenie prípadných požiadaviek na zmeny cestovných poriadkov od mesta 
a to v čo najkratšom čase. V závere informoval o potrebe navýšenia poskytovanej dotácie od 
mesta Prievidza pre SAD, a. s., nakoľko došlo k úpravám zmlúv  vyplývajúcich z novelizácie 
zákonníka práce, na základe ktorej boli prijatí do pracovného pomeru  5 vodiči. A tiež dôjde 
k navýšeniu finančných prostriedkov pri prechode na menu euro. 
 K správe SAD, a. s., Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 318/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za   
  
 

- k bodu 5 - 
,,Dodatok č. 2 k Zriaďovacej listine DD-DPD Prievidza“ 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, predložil Návrh Dodatku č. 2 k Zriaďovacej listine DD – 
DPD Prievidza a uviedol, že na zasadnutí MsZ, ktoré sa konalo dňa 28. 08. 2007, bol 
predložený Dodatok č. 1, ale nakoľko bolo dodatočne zistené, že Dodatok č. 1 už bol prijatý 
v minulosti, je preto potrebné schváliť Dodatok č. 2, aby nedochádzalo k nesprávnemu 
číslovaniu ďalších dodatkov. 
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 K Dodatku č. 2 k Zriaďovacej listine DD – DPD Prievidza prijalo MsZ  uznesenie č. 
319/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
 

- k bodu 6 - 
,,Návrh III. úpravy rozpočtu Domova dôchodcov Prievidza na rok 2007“ 

 
 Ing. Rudolf Kollár, riaditeľ DD, predložil Návrh III. rozpočtu DD Prievidza na rok 2007.  
Informoval, že v rámci III. úpravy rozpočtu došlo k zvýšeniu príjmovej aj výdavkovej časti 
rozpočtu a to o čiastku vo výške 657 tis. Sk. Príjmy boli zvýšené v dôsledku valorizácie 
miezd MF SR, účelovo viazanej dotácie MF SR a spolufinancovania projektov. Tieto príjmy 
boli čerpané vo výdavkovej časti na valorizáciu miezd, spolufinancovanie projektov a na 
rekonštrukciu objektu Domova dôchodcov Prievidza (fasáda, okná, atď.) 
 III. úprava rozpočtu DD bola schválená MsZ uznesením č. 320/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.  
Hlasovanie: 26 poslancov za  

 
 

- k bodu 7 - 
,,Návrh IV. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007“ 

 
 Návrh IV. úpravy rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 predložila Ing. Katarína 
Bašková, vedúca ekonomického odboru a uviedla, že v rámci IV. úpravy rozpočtu mesta 
Prievidza na rok 2007 je potrebné vykonať rozpočtový presun medzi výdavkovými položkami 
a to: 
a) znížiť výdavky v odd. 04.7.3 Cestovný ruch položka 637004 – informačný bulletin o 15 

tis. Sk,  
b) zvýšiť výdavky v odd. 09. 5.0 Vzdelávanie v pol. 642002 – transfer do komisie školstva 

vo výške 15 tis. Sk.  
 

Celková bilancia rozpočtu:   
 
Príjmová časť rozpočtu     957 004 tis. Sk 
 
v tom:  bežné príjmy     605 783 tis. Sk 
  kapitálové príjmy    205 964 tis. Sk 
  príjmové finančné operácie   145 257 tis. Sk 
 
Výdavková časť rozpočtu     957 004 tis. Sk 
 
v tom:  bežné výdavky    603 409 tis. Sk 
  kapitálové výdavky    235 311 tis. Sk 
  výdavkové finančné operácie  118 284 tis. Sk. 
 
 IV. úprava rozpočtu mesta Prievidza na rok 2007 bola schválená MsZ uznesením č. 
321/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 27 poslancov za 
 
  

- k bodu 8 - 
,,Návrh Internej smernice – Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza“ 

 
 Ing. Zuzana Homolová, vedúca finančného oddelenia, informovala, že Interná 
smernica IS – 06 Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza bola schválená v roku 2007. Odvtedy 
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nadobudli účinnosť viaceré novelizácie k Zákonu č. 583/2004 Z. z.  o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy. Posledná novelizácia tohto zákona bola v júni 2007 
zákonom č. 324/2007 Z. z., ktorá zavádza od roku 2009 na úrovni samosprávy programové 
rozpočtovanie. MsZ v Prievidzi  prijalo v apríli 2007 uznesenie, ktorým sa mesto Prievidza 
rozhodlo zaviesť programové rozpočtovanie už pri zostavovaní viacročného rozpočtu na roky 
2008 – 2010. Na základe týchto skutočností je potrebné novelizovať smernicu v zmysle 
platných právnych ustanovení a uznesenia MsZ. Najdôležitejšou zmenou v smernici je 
aplikácia programového rozpočtovania. V najbližších rokoch by sa mesto (Mestský úrad, 
Mestská polícia, rozpočtové organizácie školstva, Domov dôchodcov, KaSS, spoločnosti 
založené mestom a ďalšie PO, ktoré majú finančný vzťah s mestom)malo usilovať o čo 
najprecíznejšie formulovanie cieľov, ktoré vychádzajú z potrieb občanov, z povinností daných 
zákonom a rozloženie verejných zdrojov financií práve v súvislosti s plnením týchto cieľov 
a zámerov, ktoré sú formulované v konkrétnych programoch. Súčasne je v rámci 
programového rozpočtovania nevyhnutné definovať tie najobjektívnejšie ukazovatele, ktoré 
umožnia identifikovať úspechy samosprávy pri plnení svojich úloh a zabezpečovaní služieb 
pre obyvateľov mesta. Cieľom programového rozpočtovania je skvalitnenie rozpočtového 
procesu, jeho sprehľadnenie a zvýšenie rozpočtovej disciplíny u správcov prostriedkov. 
Následne Ing. Zuzana Homolová predniesla pripomienky z komisií MsZ, ktoré boli dodatočne 
zapracované do Internej smernici IS – 06 Rozpočtové pravidlá mesta Prievidza. 
 Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, pochválila spracovanie predkladaného materiálu 
a vyslovila pochvalu predkladateľom. 
  K internej smernici prijalo MsZ uznesenie č. 322/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 

 
 

- k bodu 9 - 
,,Projektový zámer výstavby krytého bazéna pre deti materských škôl  

v pôsobnosti mesta Prievidza“ 
 
Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, že výstavba krytého bazénu pre deti 
predškolského veku  má okrem telesnej, zdravotnej a športovej úlohy aj celospoločenský 
význam pre skvalitnenie predškolskej výchovy v materských školách v priamej pôsobnosti 
mesta Prievidza. Je tu možnosť nárastu počtu detí do materských škôl z okolitých obcí. 
Mestský úrad v Prievidzi - odbor výstavby navrhol zriadenie krytého bazénu v materskej 
škole v dvoch variantoch.  

I. variant : bazén bude zriadený do jestvujúceho objektu materskej školy 
II. variant : bazén bude zriadený do novej prístavby k materskej škole. 

Ekonomické náležitosti   predstavujú stavebné náklady a prevádzkové náklady. 
Podľa technickej správy výstavba jedného takéhoto typu bazénu predstavuje náklad niečo 
cez 3,62 mil. Sk. V tom je zahrnutý bazén s úpravou vody, prestavba objektu a prístavba 
zimnej záhrady.  
Plánovaná prevádzka pre deti z materských škôl je od 9,oo hod. do 15,oo hod. Po 15,oo 
hod. je možné organizovať plávanie novorodencov a dojčiat s matkami pod odborným 
dozorom učiteliek materských škôl. 
Prevádzkové náklady (prevádzkár - údržbár, energie – voda, elektrika, teplo a hygienické 
náklady) by predstavovali  600 – 700 tis. Sk/rok  na jeden bazén. Výcvik detí by realizovali 
učiteľky materských škôl.  
Na základe analýzy počtu žiakov,  potrieb výcviku odporúča odbor školstva zriadiť bazény pri 
nasledovných materských školách :  

1. MŠ Ul Mišúta (sídl Zapotôčky, Nové mesto – 3 MŠ s cca 310 deťmi),   
2. MŠ Ul. Mišíka (sídl. Staré mesto – 4 MŠ s cca 420 deťmi), 
3. MŠ Ul. Clementisa (sídl. Sever, Necpaly – 4 MŠ s cca 400 deťmi). 

MsZ uložilo prednostovi MsÚ v prípade možnosti čerpania finančných prostriedkov z fondov 
Európskej únie, zabezpečiť vypracovanie projektu na čerpanie finančných prostriedkov 
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z fondov EÚ  v zmysle schváleného zámeru výstavby krytého bazénu pre deti materských 
škôl a jeho predloženie na príslušný orgán štátnej správy.   

K predloženému návrhu na vybudovanie krytého bazénu pre deti materských škôl  
prijalo MsZ uznesenie č. 323/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za 
 
 

- k bodu 10 - 
,,Informácia o havarijnom stave objektu telocvične ZŠ Malonecpalská ul.“ 

 
 V rámci tohto bodu Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, informoval 
o havarijnom stave objektu telocvične ZŠ na Malonecpalskej ul., a uviedol, že na objekt 
telocvične bol vypracovaný statický posudok, nakoľko dochádzalo k praskaniu stien, 
zatekaniu strechy atď. statickým posudkom bolo zistené, že objekt má narušenú statiku 
z čoho vyplynuli 3 základné nedostatky, a to: 
- poškodená kanalizácia 
- narušené priečky 
- narušený strešný plášť. 
Tieto nedostatky boli zapríčinené nevhodnou technológiou, ktorá bola použitá pri výstavbe 
telocvične. Statik odporučil sledovať stav objektu, v zimných mesiacoch odstraňovanie 
snehu, aby nedochádzalo k zaťažovaniu a zatekaniu strechy.  
 Do rozpravy sa prihlásil Július Urík, poslanec MsZ, a ako člen rady školy požiadal 
o podporu obnovy objektu telocvične. Mgr. Katarína Bubnášová, poslankyňa MsZ, sa 
informovala, aká stará je spomínaná škola a odporučila sledovanie situácie aj na ostatných 
školách v pôsobnosti mesta Prievidza. Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, uviedol, 
že škola bola postavená v roku 1972, čo je 35 rokov. Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru 
výstavby a reg. rozvoja, informoval, že na tomto objekte je veľký rozsah poškodenia z čoho 
vyplývajú obrovské sanačné práce. Ing. Milan Rybanský, vedúci odboru školstva, podotkol, 
že o poskytnutie finančných prostriedkov požiadal MV a RR SR a MŠ SR, a až v prípade, že 
by tieto inštitúcie neposkytli finančné prostriedky na opravu objektu telocvične je potrebné 
financovanie z rozpočtu mesta Prievidza. Ing. Ivan Vaňo, poslanec MsZ, neodporučil 
cvičenie v objekte telocvične, nakoľko môže dôjsť k úrazu a odporučil uzatvorenie objektu. 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že sa hľadá riešenie na obnovu telocvične, objekt 
bude pod neustálym dohľadom statika a hoci sa hovorí o havarijnom stave, cvičenie 
nezaťažuje a nezhoršuje statiku budovy (statické zaťaženie). 
 K informácii o havarijnom stave objektu telocvične ZŠ Malonecpalská ul.  prijalo MsZ 
uznesenie č. 324/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 28 poslancov za   
 
 

- k bodu 12 - 
,,D i s k u s i a    p r e   o b č a n o v“ 

 
 V tomto bode programu vystúpil Ing. František Hlaváč, koordinátor obnovy 
Piaristického kostola v Prievidzi, a informoval o stave pamiatky Rímsko-katolíckeho  kostola 
Najsvätejšej Trojice  a Nanebovzatia Panny Márie  v Prievidzi a poďakoval vedeniu mesta 
Prievidza a poslancom MsZ za preukázanú podporu pri obnove Piaristického kostola. 
Zároveň predložil žiadosť Rehole piaristov na Slovensku – Správy kostola piaristov 
v Prievidzi o spolufinancovanie projektu obnovy Rímsko-katolíckeho  kostola Najsvätejšej 
Trojice a Nanebovzatia Panny Márie  v Prievidzi.  Uviedol, že do 05. 11. 2007 je potrebné 
odovzdať žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov na projekt Ministerstvu kultúry SR. 
 Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, a MUDr. Gabriel Šimko, MPH, poslanec 
MsZ, vyslovili podporu obnovy kostola a záchrany kultúrnej pamiatky. Ing. Ján Bodnár, 
primátor mesta, uviedol, že mesto aj štát sa budú podieľať na kofinancovaní projektu, ale zo 
žiadosti nie je zrejmé, akou finančnou čiastkou prispeje na obnovu kostola Rehoľa piaristov 
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na Slovensku. Ing. František Hlaváč konštatoval, že Rehoľa piaristov na Slovensku toho 
času nemá finančné prostriedky.  Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ, konštatovala, 
že Rehoľa piaristov je právnická osoba a tiež musia hľadať finančné prostriedky na podporu 
svojich aktivít a majetku vo svojom vlastníctve. Helena  Dadíková, poslankyňa MsZ, uviedla, 
že ak investor nemá finančné prostriedky, ani štát sa nebude podieľať na financovaní 
projektov.  
 
 K žiadosti Rehole piaristov na Slovensku prijalo MsZ uznesenie č. 325/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
  Hlasovanie: 27 poslancov za 
      
 

- k bodu 11 - 
,,Žiadosti o kúpu nehnuteľného majetku“ 

 
Ľubica Burešová, referent správy majetku, predložila žiadosti o odpredaj 

nehnuteľnosti, a to: 
Žiadosť Spoločenstva vlastníkov bytov SVC 46, so sídlom v Prievidzi, Nábr. sv. Cyrila 
381, zast. Mariánom Koníčekom - predsedom spoločenstva,  o kúpu  pozemku pod bytovým 
domom, súpis. č. I.381  v k. ú. Prievidza,  parc. č. 3267  vo výmere 228 m2, za účelom 
majetkovoprávneho vyporiadania  pozemku pod bytovým domom. 

K žiadosti spoločenstva VSC 46 prijalo MsZ uznesenie č. 326/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za   
 
Žiadosť Jozefa Ziaťka, Ul. A. Škarvana 4/32, Prievidza, o kúpu pozemku v k. ú. Prievidza,  
parc. č. 3591/255 vo výmere 18 m2  a časti pozemku, z  parc. č. 3591/1  vo výmere približne 
382 m2, spolu vo výmere približne 400 m2, za účelom výstavby a zriadenia, resp. rozšírenia 
prevádzky kovovýroby. 
 K žiadosti Jozefa Ziaťka prijalo MsZ uznesenie č. 327/07 ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie. 24 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 

Žiadosť Jozefa Kmenta, Ul. A. Sládkoviča č. 24/24, Prievidza, o kúpu časti  pozemku  v k. 
ú. Prievidza,  z  parc. č. 920/1, vo výmere približne 130 m2, za účelom výstavby 
jednoposchodovej viacúčelovej budovy so zameraním na obchodnú činnosť – bytové 
doplnky. MsZ schválilo odpredaj časti pozemku uznesením č. 328/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice, Jozefovi Kmentovi za účelom výstavby budovy so zameraním na obchodnú  
činnosť – bytové doplnky, za cenu 2300,- Sk/m2, za podmienok: 
-  dodržania stavebnej čiary s objektmi pred bytovými domami na Bojnickej ceste,   
- zosúladenia výšky objektov,  
- vybudovania parkovacích miest pred objektom, pričom materiál na výstavbu parkovacích 
plôch bude odsúhlasený architektom mesta,  
so zriadením vecného bremena – práva uloženia inžinierskych sietí na predávanom 
pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby a opravy v prospech správcov inžinierskych 
sietí. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
 

Žiadosť spoločnosti CALAMUS ROTAN, s. r. o., Bojnická cesta 45 A, Prievidza, zast. Ing. 
Otom Manasilom, o kúpu časti  pozemku  v k. ú. Prievidza,  z  parc. č. 920/1, vo výmere 
približne 121,5 m2, za účelom výstavby polyfunkčného objektu s bytovými doplnkami 
a kanceláriami. K odpredaju časti pozemku  pre spoločnosť CALAMUS ROTAN, s. r. o., 
Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 329/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
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Žiadosť Miroslava Manasila, Súkennícka ul. č. 21, Prievidza,  o kúpu časti  pozemku  v k. 
ú. Prievidza,  z  parc. č. 920/1, vo výmere približne 121,5 m2, za účelom výstavby 
polyfunkčného objektu, v ktorom sa budú nachádzať  cukráreň a kancelárie.  MsZ schválilo 
odpredaj časti pozemku pre Miroslava Manasila, Prievidza, za účelom výstavby 
polyfunkčného objektu, v ktorom sa budú nachádzať cukráreň a kancelárie, za cenu 2300,- 
Sk/m2, za podmienok: 
-  dodržania stavebnej čiary s objektmi pred bytovými domami na Bojnickej ceste,   
-  zosúladenia výšky objektov,  
-  vybudovania parkovacích miest pred objektom, pričom materiál na výstavbu parkovacích 
plôch bude odsúhlasený architektom mesta, so zriadením vecného bremena – práva 
uloženia inžinierskych sietí na predávanom pozemku a práva prístupu za účelom ich údržby 
a opravy v prospech správcov inžinierskych sietí. 
 K predloženej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 330/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 
Žiadosť spoločnosti AKIMO, s. r. o., so sídlom Nové Mesto nad Váhom, Ul. Vajanského č. 
11, o odklad začatia výstavby polyfunkčného objektu (odpredaj pozemku parc. č. 11/5, 
schválený uznesením MsZ č. 421/06 dňa 24.10.2006 – KZ č. 85/06) z dôvodu  dlhšej lehoty 
na vydanie územného rozhodnutia a stavebného povolenia. 
 K žiadosti spoločnosti AKIMO, s. r. o., prijalo MsZ uznesenie č. 331/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
 
Žiadosť spoločnosti MEGA PROFIT, s. r. o., so sídlom Nemšová, Ul. odbojárov č. 8,  
o odklad začatia výstavby polyfunkčného objektu (odpredaj pozemku, parc. č. 20/5 
schválený uznesením  MsZ  č. 422/06 dňa 24.10.2006 – KZ č. 84/06)  z dôvodu dlhodobejšej 
prípravy na vybudovanie Centra preventívnej diagnostiky.  
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 332/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice.  
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Vladimíra Chrenka, Mlynská ul. č. 2, Prievidza,  o kúpu časti  pozemkov  v k. ú. 
Prievidza,  z  parc. č. 417/1,  417/7 a  418/1 vo výmere približne 50 m2, za účelom výstavby 
dvojgaráže s tým, že na svoje náklady opraví a premiestni bočnú bránu do školského areálu 
pri šatne, ktoré sa nachádzajú na pozemku, parc. č. 417/6. 

K žiadosti Vladimíra Chrenka prijalo MsZ uznesenie č. 333/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov proti, 2 poslanci sa zdržali 
 
Žiadosť Ludvíka Kopála, bytom Prievidza, Ul. M. Rázusa č. 40/2,  o možnosť úhrady 
kúpnej ceny formou splátkového kalendára na obdobie piatich rokov za nehnuteľnosť v k. ú. 
Prievidza, schválenú na odpredaj uznesením MsZ č. 272/07 dňa  28.08.2007. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 334/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za, 1 poslanec proti 
 
Žiadosť Ludvíka Kopála, Ul. M. Rázusa č. 40/2, Prievidza, o zriadenie vecného bremena – 
uloženia inžinierskych sietí na nehnuteľnosti v k. ú. Prievidza, parc. č. 1208/2, ktorá bola 
schválená na predaj Ing. Klementovi Mihálikovi, v prospech Ludvíka Kopála, ktorému bola 
schválená na predaj nehnuteľnosť v k. ú. Prievidza, parc. č. 1208/57 a č. 1208/54. 
 K žiadosti Ľudvíka Kopála prijalo MsZ uznesenie č. 335/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť  Informačného centra mladých Prievidza, so sídlom v Prievidzi, Tenisová ul. č. 
25, o kúpu nehnuteľností v k. ú. Prievidza, a to objektu na Ul. Za depom č. 7, súpisné č. 
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II.609,  pozemku pod objektom a priľahlého pozemku, parc. č. 3715 vo výmere  192 m2,  za 
účelom prístavby k už jestvujúcej budove ICM. ICM navrhuje kúpnu cenu vo výške hodnoty 
pozemku, nakoľko objekt plánuje zbúrať, zároveň žiada o súhlas k vydaniu búracieho 
povolenia a o úhradu kúpnej ceny formou splátkového kalendára na obdobie 3 rokov.  
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 336/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
Žiadosť Zdenky Grimmelovej, Ul. I. Krasku č. 35, Prievidza, o kúpu  pozemku  v k. ú. 
Prievidza,    parc. č. 4852  vo výmere 50 m2,  za účelom rozšírenia záhrady. 
 K žiadosti Zdenky Grimmelovej prijalo MsZ uznesenie č. 337/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
Žiadosť Janky Küfferovej, Ul. V. Clementisa č. 24/2, Prievidza,  o kúpu časti  pozemku                 
v k. ú. Prievidza, z parc. č. 4866 vo výmere približne 1 096 m2,  za účelom výstavby  
poschodových garáží. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 338/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 3 poslanci za, 19 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Opätovnú žiadosť spoločnosti I.N.C., s. r. o., so sídlom v Bojniciach, Sládkovičova ul. č. 
11, o prehodnotenie uzn. MsZ č. 305/II/07 schváleného dňa 25.9.2007, o odklad začatia 
výstavby polyfunkčného objektu  (odpredaj pozemku, parc. č. 5006/6 schválený uznesením 
MsZ č.481/04 dňa 21.12.2004 – KZ č. 16/05), nakoľko oneskorené začatie výstavby nebolo 
spôsobené žiadateľom. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 339/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 

 

Žiadosť Karola Koleniča a Ivana Révésza – AUTOSERVIS, Prievidza, Ul. V. Clementisa č. 
63, o  kúpu nehnuteľností  v k. ú. Prievidza, a  to objektu AUTOSERVIS-u na Ul. V. 
Clementisa              č. 63, súpis.  č. IV.243  na pozemku parc. č.  5402/2  a pozemku  parc. č.  
5402/2 vo výmere 136 m2 a časti objektu, v ktorom sa nachádza trafostanica na pozemku, 
parc. č. 5402/3  a pozemku, parc. č. 5402/3  vo výmere 44 m2, pozemky spolu vo výmere 
180 m2, z dôvodu rekonštrukcie objektu AUTOSERVIS-u, ktorý tvorí jeden celok 
s trafostanicou. MsZ schválilo odpredaj nehnuteľností avšak v prípade neuzatvorenia kúpnej 
zmluvy s Karolom a Ivanom Révészom – AUTOSERVIS, odpredaj nehnuteľností bude  
vykonaný formou aukcie. 
 K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 340/07, ktoré tvorí prílohu  zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za  
 
Žiadosť Romana a Lívie Gulášových, bytom Prievidza, Jaseňova ul. č.  3,  o kúpu 
pozemku  v k. ú. Prievidza,   parc. č. 8135/70 vo výmere 73 m2 a časti pozemkov, z parc. č. 
8135/1 a 5326 vo výmere približne 390 m2, pozemky spolu približne 463 m2, za účelom 
úpravy a výsadby novej zelene. 
 K žiadosti Romana a Lívie Gulášových prijalo MsZ uznesenie č. 341/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov proti, 1 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť Petra Oberta a manž., Kuzmányho ul. č. 2,  Prievidza,  o kúpu  časti pozemkov  
v k. ú. Prievidza,  z parc. č. 3057/1 a z parc. č. 3029/1, vo výmere približne spolu 260 m2, za 
účelom rozšírenia pozemku a vybudovania prístupovej cesty. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 342/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
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Žiadosť Jozefa Bulla, bytom Prievidza, Bottova ul. č. 15, o kúpu časti pozemku v k. ú. 
Prievidza, z parc. č. 2910/1  vo výmere približne 28 m2, za účelom využitia na odstavnú 
plochu pre osobný automobil a rozšírenie záhrady. Zároveň žiada o odklad uzavretia kúpnej 
zmluvy (uzn. č. 433/06 zo dňa 24.10.2006). 
 K žiadosti Jozefa Bulla prijalo MsZ uznesenie č. 343/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
  
Žiadosť spol. T.N.T. TRADE, s. r. o., so sídlom v Lučenci, Námestie republiky č. 4, 
o zmenu uznesenia MsZ č. 229/III./07 zo dňa 31. 7. 2007, ktorým bol schválený odpredaj 
pozemku v k. ú. Prievidza, parc. č. 862, pre spol. T. N. T. TRADE, s. r. o. Spoločnosť žiada o 
vypustenie podmienky uvedenej pod písmenom b) v znení „návrh na vklad vlastníckeho 
práva do katastra nehnuteľností bude podaný až potom, keď na depozitný účet mesta budú 
uhradené všetky záväzky, ktoré má  Aladár Jaško voči mestu Prievidza“. 

K tejto žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 344/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 25 poslancov za 
 
 

- k bodu 13 – 
,,R ô z n e“ 

 
Bod č. 1 - Žiadosti o majetkové vyporiadanie nehnuteľností 

 a o zriadenie vecného bremena 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, predložila žiadosť 
o majetkovoprávne vyporiadanie a žiadosť o zriadenie vecného bremena, a to: 
 
Žiadosť  Vladimíra Zábojníka a manž. Emílie, bytom Prievidza, Viničná ul. č.  678/15, 
o majetkovoprávne vyporiadanie nehnuteľnosti v k. ú. Veľká Lehôtka, parc. č. 618/3, trvalý 
trávnatý porast vo výmere 389 m2 a časti PK parc. č. 2568 vo výmere približne 160 m2 podľa  
zamerania geometrickým plánom a to prevodom z  vlastníctva mesta Prievidza,  za cenu 50,- 
Sk/m2. 
 K žiadosti o majetkovoprávne vyporiadanie prijalo MsZ uznesenie č. 345/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 23 poslancov za, 21 poslanec sa zdržal 
 
Žiadosť spoločnosti Property investment, a. s., Bratislava, investora obchodného centra 
spotrebného tovaru v k. ú. Prievidza, o zriadenie vecného bremena – práva prejazdu 
motorovými vozidlami po komunikácii, ktorú vybuduje investor na celej výmere pozemkov vo 
vlastníctve mesta Prievidza parc. č. 6958/71, parc. č. 5156/10 a parc. č. 5156/23,                                           
 K žiadosti o zriadenie vecného bremena prijalo MsZ uznesenie č. 346/07, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 2 - Návrh na ukončenie likvidácie Podniku služieb, š. p. v likvidácii Prievidza 
 Mgr. Dagmar Jenisová, vedúca právneho oddelenia, uviedla, že uznesením MsZ č. 
245/95 zo dňa 14. 12. 1995 bolo schválené ukončenie likvidácie Podniku služieb, š. p., 
v likvidácii Prievidza a to tak, že mesto Prievidza prevezme majetok Podniku služieb, š. p., 
Prievidza, do majetku mesta dňom 01. 01. 1996 za podmienky, že mesto zabezpečí finančné 
usporiadanie záväzkov Podniku služieb, š. p., v likvidácii Prievidza. Vzhľadom k tomu, že 
proti Podniku služieb, š. p., Prievidza bol vedený spor o určenie vlastníka k nehnuteľnému 
majetku, nebolo možné likvidáciu ukončiť týmto spôsobom. Po podaní odvolania 
navrhovateľom proti rozsudku Krajského súdu v Trenčíne, Najvyšší súd SR svojím 
rozsudkom zamietol toto odvolanie a potvrdil rozsudok Krajského súdu v Trenčíne, čím je 
daný stav konečný a je možné pristúpiť k ukončeniu likvidácie Podniku služieb, š. p. 
Prievidza spôsobom, ktorý bol schválený uznesením MsZ v roku 1995. Avšak v súčasnosti 
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došlo k zmene v stave záväzkov a pohľadávok a preto je potrebné predmetné uznesenie 
zmeniť tak, aby bolo v súlade s jestvujúcou situáciou. 
 K ukončeniu likvidácie Podniku služieb, š. p., v likvidácii Prievidza prijalo MsZ 
uznesenie č. 347/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 
Bod č. 3 - Informácia ohľadom vstupu miest a obcí do Regionálnej TV Prievidza, s. r. o. 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval prítomných o vstupe miest a obcí do 
Regionálnej TV Prievidza, s. r. o., a konštatoval, že len obec Kanianka sa nezapojila do tohto 
projektu a odstúpila od podpísania zmluvy. Mestá Prievidza, Bojnice, Nováky a obec Lehota 
pod Vtáčnikom súhlasili so založením spoločnej regionálnej televízie, pričom výška 
obchodného podielu bola stanovená dohodou spoločníkov v rovnakom podiele pre všetky 
zúčastnené mestá a obce vo výške 10%. 
 K informácii ohľadom vstupu miest a obcí do Regionálnej TV Prievidza, s. r. o., prijalo 
MsZ uznesenie č. 348/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 4 - Návrh na zmenu organizačnej štruktúry MsÚ Prievidza 
 Ing. Milan Kučík, vedúci odboru vnútornej správy, uviedol, že prepravnú 

službu mesto Prievidza poskytuje od septembra roku 2005 občanom s ťažkým zdravotným 
postihnutím s trvalým pobytom v meste Prievidza, ktorí sú podľa posudku príslušných 
orgánov odkázaní na individuálnu prepravu osobným motorovým vozidlom. Prepravná 
služba sa poskytuje na základe písomnej žiadosti občana, pričom o poskytovaní prepravnej 
služby a výške úhrady  vydáva mesto  Rozhodnutie. Od roku 2005 k dnešnému dňu je 
vydaných 115 Rozhodnutí o poskytovaní prepravnej služby. V roku 2006 sociálne  oddelenie 
odboru starostlivosti o občana  zabezpečilo 1042 jázd prepravnej služby. V roku 2007 sa 
uskutočnilo 1157 jázd. Od 1.1.2007  k 30.6.2007 bolo  podaných 43 žiadostí o poskytovanie 
prepravnej služby. Doteraz prepravnú službu zabezpečoval 1 zamestnanec odboru 
starostlivosti, sociálneho oddelenia – vodič sociálneho taxíka. Vzhľadom ku skutočnosti, že 
sa zvyšuje dopyt občanov s ťažkým zdravotným postihnutím po tejto službe a  mesto 
Prievidza má pre potreby poskytovania prepravnej služby k dispozícii ďalší sociálny taxík, 
predkladáme návrh na rozšírenie organizačnej štruktúry MsÚ odboru starostlivosti o občana, 
sociálneho oddelenia – vytvorenie 1 pracovného miesta – vodič sociálneho taxíka s 
účinnosťou od 1.11.2007. 
 K návrhu na zmenu organizačnej štruktúry prijalo MsZ uznesenie č. 349/07, ktoré 
tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 5 - Žiadosť spoločnosti HANT, a. s., Bratislava o pridelenie pozemku 
 na výstavbu bytov 

 Ing. arch. Vladimír Falat, vedúci odboru výstavby a územného plánu, informoval 
o odstúpení spoločnosti Stavomontáže Prievidza, a. s., od uzatvorenia zmluvy v zmysle 
informačného memoranda a o žiadosti spoločnosti HANT Bratislava, a. s., o pridelenie 
lokality ,,Necpaly – Gazdovská ulica“ na výstavbu bytov za rovnakých podmienok ako sú 
uvedené v Informačnom memorande na výstavbu bytov v meste Prievidza. Ďalej dodal, že 
dokumentáciu výstavby bytového domu pre spoločnosť HANT Bratislava, a. s., dodá mesto 
Prievidza. 
 K prerokovanej žiadosti prijalo MsZ uznesenie č. 350/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
  

Bod č. 6 - Zmena zapisovateľky v dislokačnej komisii 
 Informáciu o zmene zapisovateľky dislokačnej komisie predložil Mgr. Ľudovít Fábry, 
prednosta MsÚ, a uviedol, že nakoľko došlo k zmene pracovného zamerania Dáši Košeckej 
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je potrebné schváliť zapisovateľku tejto komisie. Za novu zapisovateľku bola navrhnutá 
Zuzana Hotváthová, referentka správy - nájmu hnuteľností a nehnuteľností majetku mesta. 
 K tomuto bodu rokovania prijalo MsZ uznesenie č. 351/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

Bod č. 7 - Informácia Hornonitrianskeho basketbalového klubu Prievidza  
o použití poskytnutých finančných prostriedkov 

 Viliam Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity, predložil informáciu 
Hornonitrianskeho basketbalového klubu Prievidza o použití poskytnutého finančného 
príspevku vo výške 1 mil. Sk na činnosť klubu. 
 K informácii HBK Prievidza prijalo MsZ uznesenie č. 352/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 

Bod č. 8 - Informácia Hornonitrianskeho futbalového klubu Prievidza  
o použití poskytnutých finančných prostriedkov 

 Informáciu Hornonitrianskeho futbalového klubu Prievidza o použití poskytnutých 
finančných prostriedkov vo výške 600 tis. Sk za mesiac september 2007 predložil Viliam 
Ugróczy, metodik pre školské a mimoškolské aktivity.  
 K tejto informácii prijalo MsZ uznesenie č. 353/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 

 
 

 
V rámci bodu ,,Rôzne“ predložila Mgr. Eleonóra Porubcová, poslankyňa MsZ 

poslanecký návrh na zmenu výšky príspevku na ošatenie a úpravu zovňajšku poslancov, 
pracovníkov mesta vykonávajúcich brady a ostatných účinkujúcich na obradoch (hudobníci, 
spev, recitácia) od 1. 1. 2008, nakoľko za posledné roky došlo k zvýšeniu cien odevov atď. 
 K poslaneckému návrhu Mgr. Eleonóry Porubcovej prijalo MsZ uznesenie č. 354/07, 
ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
   

Ďalej svoj poslanecký návrh predložil Michal Dobiaš, poslanec MsZ, a to na zmenu 
uznesenia MsZ, ktorým boli určení členovia komisie regionálneho rozvoja. Odporučil, aby sa 
novou členkou komisie regionálneho rozvoja stala Jana Vršková, nakoľko bola zvolená za 
členku správnej rady neziskovej organizácie TIK Prievidza. 
 K návrhu Michala Dobiáša prijalo MsZ uznesenie č. 355/07, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
 

V závere tohto bodu rokovania predložil Vladimír Revický, poslanec MsZ návrh 
komisie výstavby a územného plánu na odvolanie člena komisie z radov neposlancov 
Antona Mišoviča z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti a tým častej neprítomnosti na 
zasadnutiach komisie a návrh na zvolenie nového člena komisie z radov neposlancov – 
Zdenka Nedeljaka. 
 K návrhu na zmenu člena komisie výstavby a územného plánu prijalo MsZ uznesenie 
č. 356/07, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 24 poslancov za 
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- k bodu 14 - 
,,I n t e r p e l á c i e   p o s l a n c o v“ 

 
 Július Urík, poslanec MsZ, požiadal o opravu verejného osvetlenia na Malonecpalskej 
ulici pri ZŠ a MŠ, nakoľko je tam už v podvečer veľká tma a môže dôjsť k úrazu. 
Ján Kotian, konateľ spol. Unipa, s. r. o., Prievidza, uviedol, že nie je možné nainštalovať v 
spomínaných priestoroch stĺp verejného osvetlenia, nakoľko sú tam zlikvidované cele 
elektrické rozvody a je potrebné investovať 1,4 mil. Sk na ich opravu.  
 
 

- k bodu 15 - 
,,Z á v e r“ 

 
V závere Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, poďakoval všetkým prítomným poslancom 

a pracovníkom mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva 
a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 

 
P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
................................................                                .............................................      
       Katarína Čičmancová                   Ing. Jozef Polerecký 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 07. 11. 2007 
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